
Zápis

z 19. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 9.3.2021 od 17:15 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 17: 20 hodin starostou městské části lng. Tomášem Bryknarem (dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 22.2.2021 do 10.3.2021. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední

desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1)

konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr. Petra

Hostaše.

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a paní Kláru

Foitlovou.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr. Petra Hostaše.

b) volí členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a paní Kláru Foitlovou.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 104 bylo schváleno.

* * *

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

* * *

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení

2 Rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2021

3. Návrh na přidělení dotacíz rozpočtu MČ Praha-Troja na rok 2021

4 Zvýšení kapacity družiny Základní školy Praha 7, Trojská 110



5. Stanovisko MČ k záměru výstavby bytových domů na pozemcích parc. č. 1526/3, 1526/4 a 1526/13

k.ú. Troja

6. Informace starosty

7. Diskuze, závěr

K návrhu programu nebyly připomínky a předsedající dal hlasovat o programu.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 105 bylo schváleno.

***

Bod 2 - Rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2021

Paní Marková představila návrh rozpočtu na rok 2021 včetně informace o ponechaných i nově

přidělených dotacích. Paní Foitlová — informovala 0 zasedání rozpočtového výboru, který doporučil

schválení rozpočtu. Paní Karlíková — letos přidělená dotace na ZŠ ve výši 5 mil. Kč je jednou z těch tří

žádostí, kteréjsme letos dali na MHMP? Pan starosta — ano, je to dotace z rezervy pro městské části.

Paní Karlíková —jak je to s harmonogramem prací na rekonstrukci školy? V 17:35 přišla na jednání

paní Kateřina Pokorná. Pan starosta vysvětlil, že na konci března by měla být dokončená projektová

dokumentace, potom se budou získávat stanoviska dotčených orgánů a ke konci roku by mohlo být

stavební povolení. Paní Karlíková — dotazuje se na využití ponechaných dotací Z minulých let, zda je

jejich vyčerpání naše priorita, abychom je potom zase nepřeváděli do příštích let. Pan starosta —je

to naše priorita, pokusíme se do konce roku vyčerpat ty dotace, kde nejsme závislí na jiném

investorovi, jako např. u kašen na křižovatce Na Kovárně, kde nejprve musí město zrekonstruovat

křižovatku a teprve potom můžeme postavit kašny. U některých dotací můžeme požádat o změnu

účelu. Pan místostarosta se dotazuje, na jakou stavbu se použije zbytek dotace na kanalizace v Troji.

Pan starosta — ještě není kanalizace ke všem pozemkům Na Farkách. Paní Karlíková — dotazuje se,

zda je již posudek na rezidenci Korea. Pan starosta vysvětlil, že posudek zatím není, ale předpokládá

se v letošním roce samostatná výměna podlahy. Prostředky na posouzení stavu objektu i na výměnu

podlahy jsou v navrhovaném rozpočtu.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha—Troja po projednání:

a) bere na vědomí

zprávu o návrhu rozpočtu hlavní činnosti na rok 2021,

zprávu o plánu hospodářské činnosti na rok 2021 a střednědobém výhledu rozpočtu do roku 2026

b) 5 c h v a I uje

1. rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2021

s objemem příjmů po konsolidaci ve výši 12 840 700 Kč

s objemem výdajů po konsolidací ve výši 1 7 213 700 Kč

rozdíl mezi příjmy a výdaji po konsolidací ve výši 4 373 000 Kč je kryt třídou 8 - financování, tzn.

zapojením finančních zdrojů vytvořených v minulých letech,

dle příloh č. 1 a 2 tohoto usnesení

2. příjmy a výdaje účelovéhofondu MČ Praha-Troja — Fondu zaměstnavatele v roce 2021, dle přílohy

č. 3 tohoto usnesení

3. plán hospodářské činnosti MČ Praha-Troja na rok 2021

s objemem výnosů ve výši 9 052 000 K6

s objemem nákladů ve výši 5 325 000 K6

a hospodářský výsledek ve výši 3 727 000 K6,

dle přílohy č. 4 tohoto usnesení



4. střednědobý výhled rozpočtu Městské části Praha-Troja do roku 2026 dle přílohy č. 5 tohoto

usnesení

5. systemizovaný počet pracovníků zařazených do úřadu městské části je 18 pracovníků, tj. 15,5

pracovních úvazků,

c) u kl á d á

tajemnicí ÚMČprostřednictvím ekonomického oddělení provést zadání rozpočtu do programu Gordic

a předat podklady a schválení rozpočtu na MHMP,

d) z m o c ň u j e

starostu MČ Praha Troja provádět rozpočtová opatření v rozpočtu MČ Praha Troja na rok 2021 do

výše 500 tis. Kč vjednotlivých případech, které se týkají:

a) přesunu rozpočtových prostředků, při nichž se jednotlivé příjmy a výdaje navzájem ovlivňují,

aniž by se změniljejich celkový objem nebo schválený rozdíl celkových příjmů a výdajů,

b) zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů zapojením fondů MČ Praha — Troja,

c) provádění změn rozpočtu, vyplývajících z poskytnutých účelových transferů (dotací) do

rozpočtu Městské části Praha-Troja ze státního rozpočtu, z rozpočtu Hlavního města Prahy

nebo zfondů Evropské unie, nadací apod. a z přijatých pojistných plnění, bez finančního

omezeni.

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 106 bylo schváleno.

***

Bod 3 - Návrh na přidělení dotací z rozpočtu MČ Praha-Troja na rok 2021

Pan starosta předal slovo panu Petkovovi, předsedovi Grantové komise. Pan Petkov — komise

vzala v potaz současnou situaci a navrhovala dotace pro projekty, které nebudou tolik zasaženy

vládními omezeními. Nebyl podpořen projekt pana-s tím, že jeho realizace je velmi nejistá.

Trochu kontroverznější projekt je i Linka bezpečí, který se netýká přímo Troje. Pan Hájek se

dotazuje na projekt TJ Sokola Troja, který má za cíl likvidaci hnojiště. Pan Petkov i pan starosta

komentují tento projekt. Cílem by mělo být odvezeni hnojiště a úprava plochy tak, aby tam již

žádná skládka posečené trávy nevznikla. Paní Karlíková — dotazuje se na grant TJ Sokol Troja

k podpoře sportovních oddílů. Doporučuje podpořit dětská cvičení a všestrannost. Pan starosta —

peníze v oddílech budou směřovány na podporu dětských cvičení pro děti do 15 let v oddílech.

Pan Hostaš vyslovil obavu, abychom tím, že dáváme méně prostředků, než žadatelé požadovali,

nezpůsobili, že projekty nebudou realizovány. Pan starosta vysvětluje, že požadovaná částka

může být jen do výše 80 % celkových nákladů, 5 úhradou zbylých prostředky musí počítat žadatel.

Projektyjsou vybírány tak, aby byly schopny realizace. Paní Karlíková — dotazuje se, zda je možno

projekt FOKUSu Praha financovatjinak. Paní Marková — ano, je to možné, ale v této podobě jsme

s péčí o území spokojeni a je to i administrativně jednodušší a zároveň podporujeme neziskový

sektor. Paní Karlíková — proč se nepřihlásila také Mateřská škola? PaníTůmová vysvětlila, že s paní

ředitelkou MŠ o tom hovořila, takže o možnosti podat žádost o dotaci věděla.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu dotačního řízení na rok 2021

b) 5 c h v a ! uj e

1. úpravu rozpočtu MČ Praha-Troja ve výši 500,- tis. Kč dle přílohy č.1 tohoto usnesení

2. přidělení účelových dotací z rozpočtu MČ Praha-Troja v rámci programu „Podpora projektů

v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových aktivit



v prostoru trojské kotliny pro rok 2021 ”jednotlivým žadatelům uvedeným v příloze č. 2 tohoto

usnesení v celkové výši 401 500 Kčformou neinvestiční dotace.

3. přidělení finančních prostředků v oblasti podpory vzdělávání v rámci programu „Podpora

projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových

aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2021 ” pro Základní školu, Praha 7, Trojská 110 ve výši

23 500 Kčformou zvýšení neinvestičního příspěvku v roce 2021 dle přílohy č. 3 tohoto usnesení

4. poskytnutí účelové investiční dotace v rámci programu „Podpora projektů voblasti rozvoje,

krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových aktivit v prostoru trojské

kotliny pro rok 2021 ” Základní škole, Praha 7, Trojská 110 ve výši 75 000 Kč na nákup

interaktivní tabule dle přílohy č. 3 tohoto usnesení

5. vzor veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja na rok

2021 dle přílohy č. 4 tohoto usnesení

c) u k I á d á

starostovi zpracovat a podepsat veřejnoprávnísm/ouvy dle přílohy č. 4 tohoto usnesení

d) t a j e m n ici

písemně sdělit neúspěšným žadatelům bez zbytečného odkladu, že jejich žádosti nebylo vyhověno,

včetně důvodu nevyhovění

termín plnění 31. 3. 2021

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 107 bylo schváleno.

***

Bod 4 — Zvýšení kapacity družiny Základní školy Praha 7, Trojská 110

Pan starosta vyzval k předložení tohoto bodu paní Tůmovou. Paní Tůmová — ZŠ má kapacitu 150

dětí. V letošním roce nebyla družina pro pátou třídu. Byl udělán průzkum mezi rodiči a asi 20 dětí

má zájem o družinu v páté třídě. Navýšení kapacity družiny by nemělo vyvolat potřebu dalšich

finančních prostředků, prostorově to také vychází. Paní Karlíková podporuje navýšení kapacity,

neboť v páté třídě je družina ještě potřeba.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ke změně kapacity družiny Základní školy Trojská 110

b) 5 c h v a ] uj e

zvýšení kapacity družiny Základní školy Praha 7, Trojská 110 ze současných 130 žáků na 150 žáků.

c) u k I á d á

tajemníci ÚMČ požádat o změnu ve školském rejstříku

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 108 bylo schváleno.

***

Bod 5 - Stanovisko MČ k záměru výstavby bytových domů na pozemcích parc. č.

1526/3, 1526/4 a 1526/13 k. ú. Troja

Pan starosta — zastupitelstvo by se mělo vyjádřit k navrhované stavbě investora JRD a předal slovo

panu místostarostovi. Pan místostarosta — změna koeficientu hrubých podlažních ploch (HPP)

územního plánu na OV-D byla iniciována na administrativní budovu pro ZOO. Nynější vlastník

koupil pozemek s koeficientem OV-D. Komise pro rozvoj, krajinu a výstavbu MČ upřednostnila

stavbu dvou domů. Domy mají suterén a jeden má 3, druhý 4 nadzemní podlaží. Studie byla komisí

4



několikrát připomínkována a komise, konstatovala. že návrh nebyl redukován tak moc, jak si

představovala a navrhovala zkusit jednat o další redukci. Ale je to složité, protože územní plán

umožňuje takovou stavbu, jakou mají navrženou. Objektivním faktem ale je, že 4 podlažní dům

uškodí 200, od pavilonu hrochů bude vidět. To je důležité říci, abychom dokázali občanům sdělit,

jakjsme se rozhodli. V důvodové zprávě je uvedeno několik přístupů k řešení. 1 námět —jeden být

do ulice v Bohnicím by měl investor projektovat jako nebytový prostor pro službu (kadeřnictví,

kancelář) propojený s parterem ulice. 2 námět —jednat s investorem, aby někde jinde vybudoval

víceúčelové hřiště jako náhradu za zrušené sportoviště tenisového areálu. Jediná možnost je

v areálu Sokola Troja — 2 herní plochy u sokolovny. Tento námět je dobrý, protože Troja získá

neoddiskutovatelnou kvalitu. 3 námět — možnost MČ účtovat si kompenzace za újmy způsobené

výstavbou ve výši 1500 Kč za každý m2 hrubé podlažní plochy, tj. částku na úrovni 4 mil. Kč. 4.

námět — požadovat snížení HPP o 100 m2. Náklady na výstavbu hřiště cca 2,5 mil. Kč. Pokud

bychom vybrali tuto variantu, že potřeba udělat třístrannou dohodu, že JRD (investor) vybuduje

hřiště a Sokol se zavazuje, že hřiště bude veřejně přístupné. Termín zprovoznění hřiště by měl být

před kolaudací domů. Pan starosta - ke čtyřem variantám — nebytový prostorjsem navrhl proto,

že dnes je tam tenisová hala, kavárnička a sauna. Ale kdyby tam byl nebytový prostor, tak tam

není možnost parkování, a tato varianta je lichá. Druhá varianta — sokol nemá hřiště. V územním

plánu je možné v areálu Sokola stavět hřiště. Finanční prostředky ano, ale bylo by dobré, aby firma

hřiště postavila. Sama firma přišla s tímto návrhem, že pokud jim dáme souhlas s návrhem, jsou

připraveni dát peníze nebo postavit hřiště. Je třeba uzavřít trojstrannou smlouvu. Paní Tůmová —

staví byty, bylo by potřeba hřiště pro děti. Paní Pokorná — nyníje to jedno z mála sportovišť, kam

je možno chodit vzimě. Přimlouvala bych se za stavbu nafukovací haly. Paní Karlíková — snížit

západní dům 0 poslední podlaží asi není proveditelné. Jestli by nestálo za to, pustit se do projektu

sportovního zařízení vedle Sokola. Což by měl být základ projektu rozvoje Sokola. Pan

místostarosta — pokud jsou schopni postavit nafukovací halu, bylo by to možné. Pan Hostaš —

hezká myšlenka by byla získat od investora v postavených domech stabilizační být pro lékaře.

Pokud to není reálné, upřednostňuje, aby nám investor zaplatil peníze. Vopačném případě

budeme tlačeni s přípravou projektu hřiště a celého sportovního zařízení vedle Sokola kjejich

termínům, které jsou dané harmonogramem výstavby. Pan starosta — sauna by v Troji mohla být,

neboť Sokol dělal rekonstrukci budovy a vyčlenil prostor pro veřejnou saunu, kterou zatím

nedokončili. Pan Hostaš — musíme také uvažovat o symbióze hřiště a kempu, zda hřiště nebude v

sezóně obsazené lidmi Z kempu. Měl by být nejdříve komplexní záměr, jak využít pozemek Sokola

a pozemek MČ vedle Sokola a rámci toho umístit hřiště. Paní Karlíková — když chceme postavit

větší školu, tak již dnes víme, že polyfunkční dům, kde měl být byt, na pozemku vedle Sokola

nepostavíme. Pan starosta —jaký byt postavíme za 4 mil. Kč? Pan starosta — všichni se přiklánějí

kbodu a) vdůvodové smlouvě, tj. finanční kompenzaci. Zastupitelstvo by se mělo přiklonit

k některé variantě a v rámci té varianty dál jednat s investorem. Pan Hostaš — účel využití přijatých

peněz si následně stanoví zastupitelstvo, nebude uveden ve smlouvě s investorem. Pan

místostarosta — hřiště by tam mělo vzniknout během 2 let, Sokol není jedinou plochou, kde

můžeme umístit hřiště. Další plochy jsou u areálu Sabatu místo zařízení staveniště Metrostavu.

Ale musíme to být schopni zprocesovat. Paní Karlíková se dotazuje, jaká je to stavba u Salabky

v zatáčce. Pan starosta —je to rodinný dům s podzemním podlažím a bude mít jedno nadzemní

podlaží. Pan starosta se vrací k projednávané výstavbě JRD — když budeme chtít snížení HPP o 100

m2, nebudeme mít hřiště. Pan místostarosta — musíme se rozhodnout, jaké stanovisko máme ke

stavbě poslat, zda je zastupitelstvo srozuměno s návrhem. Do Přírodního parku nepatří bytové

domy, ale již se tady vminulosti postavily. Dva roky již s investorem komunikujeme a stavba

dospěla do kompromisu. Pan Hájek se táže, když budeme chtít snížení o patro, jakou máme šanci

na prosazení. Pan starosta vysvětluje, že velmi malou, neboť území tuto stavbu umožňuje.



Paní Pokorná — podél silnice také není možno zasadit stromy. Členové zastupitelstva se přiklánějí

k finanční kompenzaci.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu kzáměru výstavby bytových domů na pozemcích parc. č. 1526/3, 1526/4 a

1526/13 k. ú. Troja a stav projektu, ke kterému se podařilo dospět na základě série připomínek

městské části, resp. Komise pro rozvoj, krajinu a výstavbu.

b) ukládá starostovi městské části

jednat s investorem plánované bytové výstavby () adekvátní finanční kompenzaci za

rušenou veřejnou vybavenost sportovního areálu

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesem’ č. 109 bylo schváleno.

Bod 6 - Informace starosty

Paní Karlíková se dotazuje, zda nový začátek jednání zastupitelstva by jen nahodilý. Pan starosta

— zkusili jsme, jak to bude členům zastupitelstva vyhovovat. Výjimečně navrhuji příštíjednání 8.4.

ve čtvrtek v 18:00 hod. Pokud nebude potřeba jednání svolat, zastupitelé dostanou včas zprávu.

Pan starosta podal informaci o tom, že někteří úředníci onemocněli Covidem 19, ale funkčnost

úřadu zůstala zachována.

***

Bod 7 — Diskuze, závěr

Pan místostarosta — nabízí zastupitelům možnost prohlídky výstavy Trojské plány příští týden. Je

domluven termín 17.3. v 17:30 hodin.

Paní Foitlová —- dotaz k nové autobusové otočce v Podhoří v rámci rekonstrukce komunikace Pod

Hrachovkou.- se zajímali o projekt a mají připomínku, že jim bude autobus svítit do oken a

zda by kontejnery nešly přesunout. Pan starosta — uložil jsem zjistit velikost přístřešku na zastávce

BUS a snad bude také možné kontejnery otočit. Ve čtvrtek je kontrolní den stavby, tak to tam

projednáme.

Pan Hostaš se táže, zda by nešlo na stanoviště tříděného odpadu do Sádek přidatjeden kontejner

na plasty.

PaníTůmová —zák|adní škola se chystá na zápis. Elektronické přihlášení k zápisu od 15.3. do 26.3.,

vlastní zápis 14.-15.4., kdy budou tři stanoviště, kdyby rodiče přišli osobně. Náhradní termín je

do konce dubna. Chystáme se otevřít jednu třídu pro 26 dětí. Paní ředitelka požádala úřad 0

seznam dětí s trvalým bydlištěm v městské části, které by mohly přijít k zápisu.

Pan Hostaš se dotazuje, jak bude probíhat rekonstrukce komunikace Trojská. Pan starosta

informoval o jednotlivých etapách rekonstrukce, v některých úsecích proběhne souvislá údržba,

někde bude celý nový kufr silnice. MČ připomínkovala bezpečnostní prvky před školou a školkou.

Navrhované úpravy nesmí vyžadovat stavební povolení. Paní Pokorná — děkuje za vyřešení

parkování u tramvaje. Upozorňuje, že na vyhlídku stále někdo jezdí autem. Je tam nová železná

závora.

Pan starosta - podepsalo se Memorandum na stavbu rodinného domu pana_ Měnil se

projekt a chvíli to vypadalo, že by se musel měnit koeficient HPP z OB-A na OB-B. MČ souhlasila

s OB-A. Ale město rozhodlo, že nebude třeba měnit koeficient. Vopačném případě by muselo

zastupitelstvo buďto trvat na svém rozhodnutí nebo ho revokovat.



Pan starosta ukončil jednánív 20:00 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 9. 3. 2021

Zapisovatel: lng. Irena Marková

Ověřovatelé: Mgr. Kateřina Tůmová

JUDr. Petr Hostaš

Starosta:

Razítko obce:

  


